

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT Date: 25-04-2021 02:21:25 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري التاريخ: 25-04-2021 02:21:25 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 25-04-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 25-04-2021
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
The difference between the value of the loss item appearing in the preliminary results and the loss item for the year in the consolidated income statement within the audited financial statements is due to the audited financial statements of the subsidiary and associates' companies of Emaar, where the company's share of profits and losses of associates companies were fixed at (760,701) JD	الاختلاف بين قيمة بند الخسارة الظاهرة في نتائج الأعمال الأولية وبند خسارة السنة في قائمة الدخل الشامل الموحد ضمن القوائم المالية المدققة يعود الفرق الذي نتج الى القوائم المالية المدققة للشركات التابعة والحليفة لشركة إعمار، حيث تم تثبيت حصة الشركة من ارباح وخسائر الشركات الحليفة بواقع (760,701) دينار.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Ala'a Shaker Awad Halawa Position: Acting As Financial Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ala'a Shaker Awad Halawa المنصب: قائم بأعمال المدير المالي